

I.C.J.

Communiqué No. 52/9.
Unofficial.

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the Press :

The Court to-day (May 16th, 1952) held a sitting, in the course of which Sir Hartley Shawcross, Q.C., presented the arguments of the Hellenic Government on the Preliminary Objection in the Ambatielos case between Greece and the United Kingdom.

The Court will sit again at 10.30 a.m. on May 17th, when Sir Eric Beckett, Q.C., will reply on behalf of the United Kingdom Government.

The Hague, May 16th, 1952.

C.I.J.

Communiqué No. 52/9.

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice ont été communiqués à la Presse:

La Cour a tenu aujourd'hui, 16 mai 1952, une audience au cours de laquelle Sir Hartley Shawcross a présenté la thèse du Gouvernement hellénique relativement à l'exception préliminaire soulevée dans l'affaire Ambatielos entre la Grèce et le Royaume-Uni.

La Cour tiendra audience demain 17 mai à 10 h. 30. Sir Eric Beckett, Q.C., répondra au nom du Gouvernement du Royaume-Uni.

La Haye, le 16 mai 1952.
